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Anders Carstorp  Kersti Tagesson 
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Sammanfattning på lättläst svwnska 

Veronica Palm med flera (S) har lämnat en skrivelse till Enskede-

Årsta-Vantör stadsdelsnämnd. Skrivelsen handlar om Snösätra 

upplagsområde som är ett litet industriområde i närheten av 

Rågsved.  

 

I fråga ett undrar hon vad som händer med samarbetet mellan 

stadsdelsförvaltningen och föreningar som finns i Rågsved. I fråga 

två undrar hon vad som händer med förvaltningens tidigare arbete 

med att skapa en kulturplats i Snösätra upplageområde. Och i fråga 

tre undrar hon varför det inte skapats en tillfällig kulturplats i 

Snösätra upplageområde under sommaren 2019. 

 

Förvaltningen svarar på de tre frågorna. Förvaltningen ska under 

2020 arbeta med att försöka skapa en kulturplats i Snösätra 

upplageområde. Förvaltningen ska undersöka om detta är möjligt. 

Förvaltningen ska göra detta arbete tillsammans med 

exploateringskontoret och kulturförvaltningen. Förvaltningen tycker 

också att det är viktigt att föreningarna som finns i Rågsved får vara 

med i arbetet.  
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Bakgrund 

Veronica Palm m.fl. (S) har inkommit med en skrivelse om att 

återuppta planerna till en kulturpark i Snösätra upplageområde i 

stadsdelen Rågsved. I ärende 3.2.-469/2018 fick förvaltningen i 

uppdrag att bland annat undersöka möjligheterna att göra Snösätra 

upplageområde till en levande plats med kultur- och 

föreningsaktiviteter med förankring i lokalsamhället. 

Stadsdelsnämnden tog 2018-08-06 beslut om att låta förvaltningen 

utreda förutsättningarna för att etablera en kulturpark.  

Ärendet 

Socialdemokraterna vill att förvaltningen svarar på följande frågor: 

- Vad händer med dialogarbetet som skulle fortsätta under 

hösten 2018, i syfte att formulera hur staden och 

föreningslivet kan hitta samarbetsformer? 

- Vad händer med den projektorganisation som skulle bildas 

under hösten 2018 med representanter från förvaltningen, 

exploateringskontoret och stadsbyggnadskontoret i syfte att 

driva utveckling för en publik plats i Snösätra 

upplageområde? 

- Varför verkställdes inte idén om en tillfällig publik plats på 

Snösätra upplagsområde till sommaren 2019?  

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av avdelningen för utveckling, lokaler och 

stadsmiljö. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Nedan följer förvaltningens svar på skrivelsens tre frågor. 

Vad händer med dialogarbetet som skulle fortsätta under 
hösten 2018, i syfte att formulera hur staden och 
föreningslivet kan hitta samarbetsformer? 

Stadsdelsnämnden har i budget 2020 fått i uppdrag att tillsammans 

med exploateringskontoret och kulturförvaltningen utreda 

möjligheterna att uppföra en kulturplats i Snösätra upplageområdet. 

Detta är också en aktivitet i verksamhetsplan för 2020 och arbetet 

kommer att startas inom kort tillsammans med övriga två 

förvaltningar. 

 

Tidigare i processen har lokala företag, hyresgäster liksom olika 

kulturintressen och naturskyddsföreningar lämnat förslag på det 

kommande arbetet. Förvaltningen har för avsikt att ta in dessa 

förslag i det kommande projektet. 
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Vad händer med den projektorganisation som skulle bildas 
under hösten 2018 med representanter från förvaltningen, 
exploateringskontoret och stadsbyggnadskontoret i syfte att 
driva utveckling för en publik plats i Snösätra 
upplageområde? 

Förvaltningen har för avsikt att vidareutveckla Snösätra 

upplageområde till en kulturplats tillsammans med 

exploateringskontoret och kulturförvaltningen. Förvaltningen ska 

utreda i vilken form arbetet kommer att genomföras under 2020 

men utesluter inte att en projektorganisation etableras tillsammans 

med berörda tjänstepersoner inom respektive förvaltning. 

Förvaltningen tar då avstamp i den projektorganisation som 

inrättades 2018 när uppdraget först utformades.  

Varför verkställdes inte idén om en tillfällig publik plats på 
Snösätra upplagsområde till sommaren 2019?  

Förvaltningen, liksom övriga berörda förvaltningar, hade inget 

uppdrag i budget 2019 om att fortsätta arbetet med Snösätra 

upplageområde. Exploateringskontoret, i egenskap av markägare 

och förvaltare, har under 2019 prioriterat saneringsarbetet med 

södra delen av upplageområdet.  

Jämställdhet, barnperspektiv och tillgänglighet 

Förvaltningen har som ambition att arbetet med en kulturplats på 

Snösätra upplagsområde ska kännetecknas av trygghet och 

delaktighet. Förvaltningen tror därför att frågor om jämställdhet, 

barnperspektiv och tillgänglighet måste få en tydlig plats i det 

kommande arbetet. Förvaltningen får återkomma hur det arbetet ska 

utformas.  

Bilaga 

Skrivelse Återuppta planerna till Kulturpark i Snösätra Rågsved. 


